

Quote from Sarah Jubilee (<https://www.bridalharvest.com/copy-of-warning-message>):

“Following this letter is a prayer that you can pray if you want to stand in repentance against vaccinations and the blood covenants that go along with it. This prayer was written as a petition to be handed into the Heavenly Courtroom of our righteous and just Judge who is also our King. We have come to see amazing power of bringing our petitions before the King over and over again. Many people don't know how to write a petition. Remember, never overcomplicate spiritual principles. It is as uncomplicated as asking the King about any matter on paper!

Be repentant, add Scripture if the Spirit leads you, but do not hesitate to come into His courts with your petitions especially in this time. There is power in a written, signed petition because our Beloved is not just our Savior, He is also our Judge. He sits on a throne of grace and we can approach Him with our petitions in our times of need.

We have an Advocate, who is also our Messiah. His Blood wants to speak on our behalf but until we make our petitions known, the enemy will keep on accusing us. Petition for your Country and the decisions made. Petition against the virus, the vaccinations. Petition that Abba will lift every veil over your eyes that you will not be deceived in this time but truly know Him. We have weapons greater than hand sanitizer. We need to use them!”

攝取自 Sarah Jubilee (<https://www.bridalharvest.com/copy-of-warning-message>) 及 Dr. MK Strydom 致教會的警告信：

“在這封信是一個禱告，如果你想對疫苗接種和隨之而來的血之盟約表示悔改，你可以此禱告。這個禱告是以請願書寫成的，是要交給我們正義和公正的審判官的天庭—給那位屬我們的國王。我們已經看到一次又一次將我們的請願帶到國王面前的驚人力量。很多人不知道如何寫請願書。請記住，永遠不要將屬靈原則過於復雜—就如同向國王在紙上詢問任何事情一樣簡單！

如果聖靈引導你要悔改，可加上經文，不用猶豫，儘管帶著你的請求來到祂的法庭，尤其是在這個關鍵的時候。書面簽署的請願書具有力量，因為我們的摯愛不僅是我們的救主，也是我們的法官。祂坐在恩典的寶座上，我們可以在有需要的時候向祂祈求。

我們有一位中保，祂也是我們的彌賽亞。祂的血想代表我們說話，但在我們公開請願之前，敵人將繼續指責我們。為您的國家和決策請願。為病毒和接種疫苗請願。祈求天父揭開你眼中的一切面紗，讓你在這段時間不會被騙，而是真正的認識祂。我們擁有比洗手液更強大的武器。我們需要使用它們！”

Prayer For Blood Covenants Made Through Vaccinations

為接種疫苗的血盟禱告

Thank You Abba that we can boldly come before Your throne of grace in a time of need according to Hebrews 4:16: “Therefore let us [with privilege] approach the throne of grace [that is, the throne of God’s gracious favor] with confidence and without fear, so that we may receive mercy [for our failures] and find [His amazing] grace to help in time of need [an appropriate blessing, coming just at the right moment].”

感謝天父，根據希伯來書 4:16，我們可以在需要的時候勇敢地來到你施恩的寶座前：

「所以，我們只管坦然無懼地來到施恩的寶座前，為的是要領受憐憫，得到恩惠，作為及時的幫助。」

You are a righteous and just Judge according to Psalm 7: “The Lord judges the peoples; Judge me, O Lord, and grant me justice according to my righteousness and according to the integrity within me. Oh, let the wickedness of the wicked come to an end, but establish the righteous [those in right standing with You]; For the righteous God tries the hearts and minds. My shield and my defense depend on God, Who saves the upright in heart. God is a righteous judge, And a God who is indignant every day. If a man does not repent, God will sharpen His sword; He has strung and bent His [mighty] bow and made it ready.”

根據詩篇第 7 篇，你是公義公正的審判者：

「8 願耶和華審判萬民。耶和華啊！求你按著我的公義，照著我心中的正直判斷我。」

9 願惡人的惡行止息，願你使義人堅立。公義的神啊！你是察驗人心腸肺腑的。

10 神是我的盾牌，他拯救心裡正直的人。

11 神是公義的審判者，他是天天向惡人發怒的神。

12 如果人不悔改，神必把他的刀磨快。神已經把弓拉開，準備妥當。」

I want to come before You with a repentant heart. Thank You for Your light and truth that has come to me. Please continue to lift every veil over my eyes. Thank You Abba Father for exposing the works of the enemy! I repent for the ignorance and the lack of knowledge we had all these years according to Hosea 4:6: “My people are destroyed for lack of knowledge [of My law, where I reveal My will]. Because you [the priestly nation] have rejected knowledge, I will also reject you from being My priest. Since you have forgotten the law of your God, I will also forget your children.”

我懷著悔改的心來到你面前。感謝你臨到我的亮光和真理。請繼續揭開我眼中的每一層面紗。感謝天父揭露仇敵的作為！根據何西阿書 4:6，我為這些年來我們的無知和缺乏知識而認罪悔改：「我的子民因無知識而滅亡；因為你拒絕了知識，我必拒絕你，不讓你作我的祭司；因為你忘掉了你神的律法，我也必忘記你的子孫。」

I do not want to reject knowledge that have come to me. I choose to embrace your Word and Your will and set it as a seal upon my heart.

我不想拒絕已經來到我的知識。我選擇接受你的話語和你的旨意，並把它作為我心上的印記。

Father, I ask You in the mighty Name of Yeshua, to lift the veil that is caused by the spirit of Pharmacia over myself and my seed (my generations). I repent of partaking in the works of the enemy. I repent on behalf of myself and my forefathers for every blood covenant made because of vaccinations (inoculated/immunized). I come and break the power of the foreign Animal DNA and Human DNA that has been injected into my body and distorted my DNA from how You originally created me. I come and break the curse that it has on me and my seed in the name of Yeshua. I repent for the fear that involved the decisions made to get the vaccinations. I repent of fear of sickness and disease. I repent of fear of man. I repent of fear of infirmity visiting me and my house. I repent of agreeing with the kingdom of darkness when allowing my children to be vaccinated (inoculated/immunized). I come and trade every drop of blood that has flowed out of my body and I place it in the hands of Yeshua.

天父，我奉耶穌的名請求您除去西方醫藥的靈 (Spirit of Pharmakeia) 對我和我的後代造成的面紗。我為參與仇敵的工作而認罪悔改。我代表我自己和我的祖先為因接種疫苗而訂立的每一個血盟認罪悔改。我來是為打破所有曾注入我身體的外來動物基因和人類基因，它們扭曲了我由你最初創造的基因。我奉耶穌的名打破它對我和我後裔的詛咒。我為涉及接種疫苗的決定的恐懼而認罪悔改。我因對疾病和疾病的恐懼而認罪悔改。我為害怕人 (fear of man) 而認罪悔改。我為害怕疾病來拜訪我和我的家而認罪悔改。我為允許我的孩子接種疫苗並認同黑暗國度而認罪悔改。我來是把我身體裡流出的每一滴血交到耶穌的手中。

Through the Blood of the Lamb, I come and silence my blood from the voices of death, darkness, every demonic voice and every code inside of the vaccination injected into me. I come and silence through the Blood of the Lamb every cell line that was not originally part of me. I petition that Your Blood, the Blood of Yeshua my Messiah will speak on my behalf. I repent of allowing markers to be placed in my DNA through being vaccinated. I bring every dark, demonic marker before You and I petition that you will remove it and wash it by Your Blood so that I may stand before You a pure bride as it says in Ephesians 5:27: “So that [in turn] He might present the church to Himself in glorious splendor, without spot or wrinkle or any such thing; but that she would be holy [set apart for God] and blameless.”

藉著羔羊的寶血，我來消滅所有藉著疫苗注射到我體內的聲音，包括死亡、黑暗和惡魔的聲音。藉著羔羊的寶血，我來消滅所有不屬於我的每一個細胞。我求你的寶血—彌賽亞耶穌的寶血—代表我說話。我為允許通過接種疫苗所留下的基因印記而認罪悔改。我把每一個黑暗

的、惡魔般的印記帶到你面前，我求你將它取掉並用你的寶血洗淨，這樣我就可以像以弗所書 5:27 中所說成為那個站在你面前純潔的新娘：「可以作榮耀的教會歸給自己，甚麼污點皺紋等也沒有，而是聖潔沒有瑕疵的。」

Through the Blood of the Lamb I come and break every dark demonic blood covenant made with the kingdom of darkness in me and my seed. I rebuke the spirit of death, the spirit of fear, the spirit of abortion, the spirit of Pharmacia, the spirit of sorcery and witchcraft and every other spirit attached to these dark demonic blood covenants that is applicable but not specifically mentioned in the name of Christ the Messiah. In the authority of the Mighty Name of Yeshua, I cast you out of my life and my generations and command you to go under the feet of Yeshua.

藉著羔羊的寶血，我打破與我和我的後裔與黑暗國度所訂立的每一個黑暗惡魔的血盟約。我以耶穌大能之名斥責死亡之靈、恐懼之靈、墮胎之靈、西方醫藥之靈、魔法和巫術之靈，以及附屬於這些黑暗惡魔之血盟約的所有其他靈體。以耶穌大能之名，我將你從我的生活和我的後代中剔除，並命令你走在耶穌的腳下。

I crash, smash, shatter, loose and destroy for myself and my seed any and every dark pattern, system and code as a result of the vaccinations in all time, space and dimensions. I place my whole humanity under the Blood of the Lamb and declare that it is by Your blood alone that I overcome as written in Revelations 12:11: “And they overcame and conquered him because of the blood of the Lamb and because of the word of their testimony, for they did not love their life and renounce their faith even when faced with death.”

我崩潰、粉碎、鬆散和破壞因接種疫苗而在所有時間、空間和維度上產生的任何每一個黑暗的模式、系統和代碼。我將我整個人置於羔羊的寶血之下，並宣告我只因你的寶血而得勝，正如啟示錄 12:11 所寫：「弟兄勝過牠，是因著羊羔的血，也因著自己所見證的道，他們雖然至死，也不愛惜自己的性命。」

I place the book of my DNA in Your hands Lion of Judah, take the pen and write only in Your blood what is Truth, Life and Light. Roar over my blood and let every vibration that is not in alignment with You come into order with the Word and the Voice of YHVH. Abba Father I pray and petition, for You to remove by the Blood of the Lamb every part of nanotechnology from my body. In the Name of Yeshua, I take authority over every nano-particle and nano-robot and command you to leave my body!

我將我基因之書放在你猶大獅子的手中，請拿起筆，只用你的血寫下真理、生命和光。在我的血液中咆哮，讓每一個與你不一致的振動都與耶和華的話語和聲音一致。天父，我祈求你

用羔羊的血從我身上移除納米技術的每一部分。我以耶穌的名，命令每一個納米粒子和納米機器人離開我的身體！

I thank You Abba Father for working a creative miracle in my DNA and restoring the genetic sequences back to what You created it to be in Your image – including the God gene. I also thank You in faith through my repentance for the healing of my nerves and every part of my body cells that were damaged by the DNA changes and other toxic contents of the vaccines.

我感謝天父在我的基因中做了一個創造性的奇蹟，並將基因序列恢復到你創造它的樣子—包括上帝的基因。我也通過我認罪悔改的信心感謝你，你醫治我因疫苗做成的基因變化，或其他有毒成分而受損的每一條神經和無一粒細胞。

Calling things that are not as though they were (Romans 4 v 17), using the gift of miracles, in the Name of Yeshua, I speak a creative miracle to every nerve and cell in my body – and command you to be healed and made whole – and to function as God created you to from before the foundation of the world.

使無變為有（羅馬書 4:17），使用奇蹟的恩賜，奉耶穌的名，我向我身體的每一個神經和細胞命令一個創造性的奇蹟使我完全得醫治，所有神經和細胞就像上帝在創世之前創造我一樣運作。

In every area where I was in fear and unaware of it, I come and repent for breaking covenant with You through my choices. I come and ask You to restore and strengthen our covenant through Your blood. I come and agree with You YHVH. I agree that You are my Healer. I agree with Malachi 4 v 2 and receive it as my blood purchased portion.

Malachi 4:2 “But for you who fear My name [with awe-filled reverence] the sun of righteousness will rise with healing in its wings. And you will go forward and leap [joyfully] like calves [released] from the stall.”

我為我感到恐懼而不知道的每一刻認罪悔改，因為我的選擇違背了與你的盟約。我來求你用你的寶血恢復和鞏固我們的盟約。我認同你耶和華。我認同你是我的治癒者。我認同瑪拉基書 4:2：「可是，對你們敬畏我名的人，必有公義的太陽升起來；它的光線有醫治的功能；你們必出來跳躍，像欄裡的肥牛犢。」

Abba Father, I choose to fear You and only You. I choose to trust in You and place my faith in You for my and my house's wholeness, health and wellbeing. When I have wounds, I will trade it for

Your wounds. When I have pain, I will become one with Your suffering. When I am weak, You will be strong in me. When I am sick, Your stripes will heal me and make me whole, even if it takes time.

天父，我選擇敬畏你，並只敬畏你。為了我和我家的完整、健康和幸福，我選擇信任你並相信你。當我有傷口時，我會用它換取你的傷口。當我痛苦時，我會與你的痛苦合而為一。當我軟弱時，你會在我裡面堅強。當我生病時，即使需要時間，你的傷痕也會治愈我並使我痊癒。

I will seek You for my health. I ask You to come and shine Your light on wrong decisions that I am making in my life that is not good for my health. Open my ears to hear You speak to me about my daily choices. I choose a covenant with You and come to You first even with medical matters. I repent of every time I have taken medication before praying first. I repent of bowing before Hippocrates and Pharmacia every time I have placed medicine, my body, my health above you and made an idol out of it because of a lack of order in my life. I repent of dealing with physical matters regarding my health and body without seeking Your face first if there is a deeper root, a deeper reason for the physical matters in my life. I repent of forgetting to seek You about things that I should've come to You about first. I repent of never asking You about every vaccination that I have received. (I repent of every vaccination that I gave my children without asking You).

我為我的健康尋求你。我請求你來光照我在我生活中做出不利於我健康的錯誤決定。打開我的耳朵，每天聽你對我的建議。我選擇與你立約，即使有醫療問題也先來找你。我為我之前每次在禱告之前選擇先服藥而認罪悔改。每次我把藥物、我的身體、我的健康置於你之上，並因為我的生活缺乏秩序而把它變成一個偶像時，我為我在希波克拉底和西方醫藥面前鞠躬而認罪悔改。我為我自行處理生命中關於健康和身體更深層次根源的問題，沒有先尋求你的面而認罪悔改。我為我應該先來找你卻忘記尋求你而認罪悔改。我為沒有詢問你接種的每一種疫苗而認罪悔改。（我為我沒有詢問你就給我的孩子接種的每一種疫苗而認罪悔改）。

According to 1 John 4 v 18: “Love has no fear, because perfect love expels all fear. If we are afraid, it is for fear of punishment, and this shows that we have not fully experienced His perfect Love.”

Abba Father I pray and petition for Your shalom peace and perfect Love to flood my spirit, soul and body – and to cast out all fear until no trace of it remains.

根據約翰一書 4:18 「愛裡沒有懼怕，完全的愛可以把懼怕驅除，因為懼怕含有刑罰，懼怕的人在愛裡還沒有完全。」

天父，我祈求你的平安和完美的愛充滿我的靈、魂和身體—並驅散所有的恐懼，直到沒有一絲恐懼。

In the Name of Yeshua, I speak to my body and command the hypothalamus in my brain to be at peace and for the stress reaction to break.

以耶穌的名，我命令我大腦中的下丘腦保持平靜，讓壓力反應中斷。

In the Name of Yeshua, I command the excessive release of inflammatory chemicals and hormones to stop and for inflammation in my body to subside.

以耶穌的名，我命令炎症化學物質和激素的過度釋放停止，讓我體內的炎症消退。

In the Name of Yeshua, I speak healing to every cell of my immune system and command the cells of my immune system to come back into balance – and to function as God originally designed in creation. Abba Father I pray and petition for every abnormal anti-spike protein antibody to be removed from my body by the Blood of the Lamb. In the Name of Yeshua I speak healing to every cell of my body that has been damaged by these antibodies. For every part of my body and organs that have been permanently or irreversibly damaged – calling things that are not as though they were (Romans 4 v 17), using the gift of miracles, in the Name of Yeshua, I speak a creative miracle into the alveoli and tissue in my lungs and body cells – commanding you to be healed, restored and made whole – and to function as YHVH created you to from before the foundation of the world! I speak new body cells, tissue and organs into being in the Name of Yeshua.

以耶穌的名，我宣告我免疫系統的每個細胞得到治療，並命令我的免疫系統細胞恢復平衡——並回復到上帝最初的創造的樣式。天父，我祈求每一個異常的抗刺突蛋白抗體都被羔羊的血從我的身體中清除掉。以耶穌的名，我宣告被這些抗體損壞的身體的每個細胞得到治療。使用奇蹟的恩賜，奉耶穌的名，我宣告所有肺部和肺泡組織，及身體每一個永久或不可逆轉地損壞的部分和器官，得以完全治癒、恢復和整全，就像耶和華在建立世界之前創造我一樣運作！我以耶穌的名命令新的身體細胞、組織和器官轉化為存在。

Seal me with Your blood after breaking every demonic seal on my life. Abba Father, You have the keys to every part of my being. My whole humanity – my whole spirit, soul and body belongs to You because I choose to submit myself wholly to You with all that I am and all that I have. I also repent of fear that I experienced when the truth about vaccinations came to me. Thank You that Your truth sets me free and that truth never have to bring fear even if Your word sometimes come to me as a hammer or a fire.

Jeremiah 23 v 29: “ Is not My word like fire [that consumes all that cannot endure the test]?” says the Lord, “and like a hammer that breaks the [most stubborn] rock [in pieces]?”

請你在打破我生命中的每一個惡魔封印後用你的寶血封印我。天父，你擁有我全人每一部分的鑰匙。我的整個人—我的整個靈、魂和身體都屬於你，因為我選擇將我自己和我所有的一

切完全交給你。我也為當疫苗接種的真相來到我面前時所經歷的恐懼而認罪悔改。感謝你，你的真理讓我得自由，你的話語有時像錘子或火一樣來到我面前，真理永遠不會帶來恐懼。

耶利米書 23:29 「我的話不是像火，不是像能打碎巖石的大鎚嗎？」這是耶和華的宣告。

I ask you to seal this petition off with Your blood and place a wall of fire around me and my house. Cause us to become transparent and clothed in white because of Your blood covering us so that the enemy will not be able to find us. Thank You that there will be no backlash because of my choice to turn from every dark, demonic blood covenant because the Blood of Yeshua speaks on my behalf. I hide in You, You are my shelter. I take refuge in You. I run to You fearlessly because in You I have come to know Love.

我請求你用你的寶血封住這份請願書，並在我和我的家周圍放置一堵火牆，用你的寶血遮蓋我們，使我們變得透明，披上白衣，使仇敵無法找到我們。感謝你，因為我選擇背離每一個黑暗的惡魔血盟約，因為耶穌的寶血代表我說話，所以不會有任何反擊。我藏身於你，你是我的庇護所。我投靠你。我無所畏懼地奔向你，因為在你裡面我開始認識愛。

Lastly I come and petition for every future assignment and vaccination that will still come. Abba, I know that there will come a time where they will do their best to force us to get these vaccinations. I invite You into this reality and I ask You to go out before Me and act on My behalf. Thank You that we can trust You to make a way for Your bride to be able to escape these things. I embrace Your judgements now so that when the time of Your grace ends, I have already been found repentant and therefore worthy to be part of the 5 wise virgins. Help me to buy oil in this time of lockdown. Help me to buy gold. Help me to fix my focus on You. Help me rule out all busyness and distractions. Cause every bit of lukewarmness within me to become transformed into radical obedience and fearless faith. Lead me to the way of life.

最後，我來為未來的每一項任務和仍然會到來的疫苗接種請願。天父，我知道有一天他們會竭盡全力強迫我們接種這些疫苗。我邀請你進入這個現實，我請求你在我面前走出來，代表我行事。感謝您，我們相信您會為您的新娘開闢一條道路，讓我們能夠擺脫這些事情。我現在接受你的審判，當你恩典的時間結束時，我已經認罪悔改，並成為五位智慧童女之一。請你幫我在這個城市封鎖時期預備油和黃金。幫助我專注於你。幫我排除所有的忙碌和分心。使我內心的每一點不冷不熱都轉化為徹底的服從和無畏的信仰。引領我走向人生之路。

Thank You that we can still experience abundant life although we are inside of the fire because we are not alone. You are with us and You have promised to never leave us or forsake us (Hebrews 1 v 5 – 6). You are faithful. You are the highest Authority in heaven and on earth. I submit my petition to You my righteous Judge, Your court is the highest court. Your way is the only way. Your

judgements are pure. My Advocate, my Intercessor, my Counselor, my Friend. Speak on my behalf and silence every enemy, every accusation. Let all evidence against me pre-repentance held in the hand of my enemy be burned in Your fire, destroyed in Your light. Remove all legal right against me regarding vaccinations and dark, demonic blood covenants made because I choose to turn from my wicked ways.

感謝您，雖然我們在火中，但我們仍然可以體驗豐盛的生活，因為我們並不孤單，你與我們同在，你已應許永遠不會離開我們或丟棄我們（希伯來書 1 章 5 至 6 節）。你是信實的。你是天上地下的最高權威。我向你提交我的請願書，我的正義法官，你的法庭是最高法庭。你的方法是唯一的方法。你的判斷是純潔的。我的中保，我的顧問，我的朋友，代表我說話，讓每一個敵人、每一個指控閉嘴。願我仇敵手中所有在我認罪悔改前的控告在你的火中燃燒，在你的光中毀滅，取消所有針對我關於疫苗接種和黑暗惡魔之血契約的合法權利，因為我已選擇改變自己的惡行。

Help me by your Holy Spirit to prepare for Your return, so that when You come, I am found ready, with my heart on fire with love for You and my lamp burning bright, overflowing with extra oil.

請你的聖靈幫助我為你的回來做準備，這樣當你來的時候，我已經準備好了，我的心因對你的愛而燃燒，我的燈亮著，充滿了額外的油。

Signature 簽名：_____

Name 姓名：_____

Date 日期：_____